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Referat fra Saga Svendborg bestyrelsesmøde 

Den 21. april 2022, kl. 19.00-21.00 i barakken på banen. 
 
Deltagere: Wickie, Michael, Thomas, Maria, Emil, Sandra, og Susanne (referent) 
 
 
1.  Råderetsaftale 
 Kommunens udkast til råderetsaftale blev gennemgået. Susanne sender bestyrelsens kommentarer til 

kommunen. 
 
2.  Nuværende muligheder 
 Hvad kan vi med arealer og bygninger nu? 
 Susanne arrangerer møde med Byg, Miljø og Plan for at få en dialog om klubbens containere, gamle 

klubhus, brugsret til faste folde, lokal til dommere og ”ombygningscontainere”. 
 
3.  10 års jubilæum 
 Status på planlægning. 
 Vi udskyder festen, men forsøger stadig at få omtale i FAA og komme i Radio Diablo.  
 
4. Vedtægtsændring -  punktet er udskudt 
 På generalforsamlingen blev det besluttet, at der skulle arbejdes videre med bestyrelsens 

sammensætning, jf. pkt. 5 i referatet: https://saga-svendborg.dk/wp-
content/uploads/2022/01/Referat-fra-Saga-Svendborg-generalforsamling-2022-01-19-
underskrevet.pdf  

 
6. Nyt fra udvalgene  

Nyt fra stævneudvalget: Status – stævnerne den 7-8. maj. 

Nyt fra aktivitetsudvalget: Status – der er ønsker om et medicinhåndteringskursus mere. Der er 
arrangeret en tur til Svelmø og Saga Følshow. 

Nyt fra sponsorudvalget: Der skal findes en ny hovedsponsor og alle sponsorer skal faktureres. 
 
7. Eventuelt 
 Sende mål på klubhuset til Wickie. 
 Susanne spørger Jakob, om der kan gøres noget ved de el-problemer med at sikringer går. 
 Næste møde drejer sig primært om hvad vi skal med bygningerne – klubhus og stald. 
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